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Ez volt Ardó Zsuzsanna André Kertész 
Múzeumban bemutatott, Szigetbecsén ké-
szült képeinek összefoglaló címe, a kiállítás 
gondolati magva. A sokoldalú művésznőt a 
múzeum névadója iránt érzett csodálata és 
tisztelete hozta Becsére 1995 tavaszán.

-  Azonnal jó l éreztem magamat itt. Csend 
és nyugalom vett körül, de ez nem az álmos-
ság csendje volt, hanem a békéé: ahogy az 
emberek nyugodtan végezték a dolgukat, él-
ték együtt az életüket. Amikor az elkészült 
több száz képből a kiállítás anyagát kiválasz-
tottam, kiderült, hogy ezek mind az együttlét- 
ről szólnak, generációk egymás iránti érzel-
meit fejezik ki. A fényképezés számomra min-
dig azért és akkor fontos, ha valamiért érzel-
mi impulzust kapok. Szigetbecse ilyen érzel-
mekkel telített. Szíves örömest jövök ide visz- 
sza bármikor! -  mondta Ardó Zsuzsanna a 
kiállítás megnyitója után, mi pedig a képei-
ből telítődtünk érzelmekkel és gondolatok-
kal. Végletekig egyszerű motívumok szóltak 
itt a legcsodálatosabb emberi gesztusról: fia-
talok, szerelmesek, együtt küzdők, az életet 
együtt leélő öregek, szülő-gyerek, nagy-
szülő-unoka kapcsolatáról. Erről szólt,

E G Y Ü T T
megrázó erővel, a művésznő rövidfilmje is, 
melyet Allegro Barbara címmel Bartók Béla 
művére írt és rendezett, és a vendégeknek be-
mutatott.

Együtt. Újra együtt. A kiállítás nyitánya

volt augusztus 26-án Szigetbecse falunapi 
ünnepének. Gondolat-fonalát tovább gombo-
lyíthattuk, hiszen az immár negyedik alka-
lommal megrendezett vigasság is az együtt- 
lét öröméről, erejéről szólt. Együtt voltak itt 
a falu lakói, a környékről, távolabbról jött 
vendégek, rokonok, családi, baráti közös-
ségek.

Már kora délután ínycsiklandozó illatok 
érkeztek a 18 főzőhely felől, és bár a meghí-
vó főzőversenyt hirdetett -  volt is felelős-
ségteljes, roppant komoly zsűri, kóstolás, 
eredményhirdetés -  itt valóban a részvétel, 
az együttlét (és persze a remek ízek élvezete) 
volt a legfontosabb.

Az egyre népszerűbb becsei falunapon 
mindenki talált kedvére való szórakozást, te-
vékenységet, látványt. Nagyszerű volt a rác-

kevei mazsorettcso- 
port műsora, a vendég 
zenekarok a táncos 
kedvűeket szórakoz-
tatták.

Gyerekek, felnőttek 
egyaránt találtak játé-
kokat, alkalmat vetél-
kedésre. Volt persze 
tombola sok, értékes 
nyereménnyel. A pol-
gármesteri hivatal tá-
mogatásával véradás-
ra is volt lehetőség. 
Szabóné Németh Edit, 
a Vöröskereszt terüle-

ti véradó központ vezetője elmondta, hogy 
23-an adtak vért. (Többen is lettek volna, saj-
nos a lehetőséget nem hirdették meg időben.) 
Tervezik, hogy Szigetbecsén is rendszeresí-
tik a véradás lehetőségét. Évi két-három al-
kalommal keresnék fel a községet. Legkö-
zelebb decemberben várják a donorokat.

Az idő nem lehetett volna szebb, a meg-
újult Balassi tér nagyszerű keretet biztosított 
az ünnepnek, melyet tűzijáték zárt.

Köszönet a szervezésben oroszlánrészt 
vállaló Fejesné Schwarcz Erzsébetnek és se-
gítőinek!

Köszönet a támogatóknak és mindazok-
nak, akik munkájukkal hozzájárultak a falu-
nap sikeréhez!

A főzőverseny eredménye
1. hely: Nők Szigetbecséért Egyesület (fa-

tányéros szárnyaspörkölt túrós- csuszával
2. hely: Brezina Ferenc, Aranykalász 

Vadásztársaság (őzpörkölt)
3. hely: Takács Sándor és csapata (palóc 

halászlé)

A falunap támogatói
SSgetbecse Község Önkormányzata és a 
Szigetbecse Községért Közalapítvány ezú-
ton is megköszöni a falunap megrendezésé-
hez anyagi támogatást nyújtóknak az önzet-
len segítséget: Csepel Autó KFT., Feigl 
Nándor, GO-LO BT., Juhász József, Ko-
vács Krisztián, Moha & Társa KFT., Német 
Nemzetiségi Önkormányzat, Riedl Béla, 
Roma Kisebbségi Önkormányzat, Selmeczi 
Zsuzsanna, Vér Tibor, Wágner József. 
Megköszönjük továbbá a civil szervezetek-
nek, a képviselő-testületi tagoknak, a pol-
gármesteri hivatal dolgozóinak és nem 
utolsósorban a lakosságnak a falunap szer-
vezésében és lebonyolításában végzett lel-
kes munkáját.
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Testületi ülések
• Választás előkészítése
• Döntések, beszámolók pályázatokról
• Beszámoló a nyári fejlesztésekről

2006. augusztus 7.
A képviselő-testület a nyári szünet ellenére 

összeült és megválasztotta a helyi választási 
bizottságot, mely a szavazatszámláló bizott-
sági feladatot is ellátja.

Megválasztották a kisebbségi önkormány-
zati választás alkalmával közreműködő bi-
zottság tagjait is. (Ismertetés az 5. oldalon.)

Szigetbecse önkormányzata a családsegítő 
és gyermekjóléti szolgálati feladatot két éve 
társulási formában látja el a Ráckevén mű-
ködő szolgálattal. Ehhez a társuláshoz Ma-
kád is csatlakozott. Ennek kapcsán az egysé-
ges társulási megállapodást tárgyalta és fo -
gadta el a testület.

A következő napirend szerint a képviselők 
a 2007-2013 közötti európai uniós pályázati 
lehetőségek kihasználása előkészítéseként 
döntöttek az iskolabővítés és új óvoda építés 
tervezésének ügyében. Ez annak érdekében

történt, hogy a pályázati lehetőség megnyitá-
sakor a község engedélyezett építési tervek-
kel rendelkezzen.

***
A Sziget-csücske Természetbarátok Egyesü-

lete pályázik a Leader + akciócsoport pályázati 
felhívására „Tőzike Tanösvény’’ megvalósítása 
éidekében. Ezügyben együttműködik az önkor-
mányzattal. A kivitelezéshez szükséges önrészt, 
nyertes pályázat esetén, az önkormányzat vál-
lalja. Erről döntött a testület.

***
A polgármester tájékoztatást adott a közel-

múltban befejezett és az ülés idején még fo-
lyamatban lévő beruházásokról. Befejező-
dött a Dunasor építése szilárd burkolattal, és 
az üdülőterületen a komptól délre 2,5 kilo-
méteres szakaszon az útfelújítás 5 cm vastag 
murva terítéssel.

Jól haladt és azóta (augusztus 20-ra) elké-
szültek az iskolai felújítások, és elkészült a

sportöltöző bővítése is. Ez utóbbiban a helyi 
vállalkozók nagyösszegű felajánlásokkal 
vettek részt.

Szeptember 7-re elkészült a Keszeg sori 
üdülőterületen 1200 méter hosszan az útbur-
kolat felújítása.

2006. augusztus 14.
Figyelembe véve a június 30-i határidőig 

történő változásokat, módosították a község 
2006. évi költségvetését, és erről rendeletet 
alkottak.

***
A Kis-Duna-menti Leader + akciócsoport 

pályázati felhívására az önkormányzat két 
pályázatot kíván beadni. A művelődési ház 
udvarát kívánják rendezni térkövezéssel, és 
egy Szigetbecsét bemutató (múlt-jelen) 
könyvkiadványt terveznek készíttetni. E ter-
vek megvalósítása érdekében kívánnak pá-
lyázni. A sikerhez az önkormányzatnak ön-
erővel is kell rendelkeznie. A testület döntött 
arról, hogy a pályázaton részt kíván venni, és
az önrészt a költségvetésből biztosítja.

* * *

Egy közép-magyarországi hulladékgazdál-
kodási rendszer előkészítése tárgyában tör-
tént megállapodás. A társulásnak Szigetbe-
cse is tagja.

„Tettük a dolgunkat”
Szeptember 1-jén rendkívüli testületi ülés-

re gyűltek össze a képviselők. Ezúttal azon-
ban nem a falu gondjairól, bajairól, a teen-
dőkről tárgyaltak. Ünnepi volt az alkalom. 
Rövid idő múlva sor kerül a helyhatósági vá-
lasztásokra, és ezzel a négy évvel ezelőtt 
megválasztott képviselő-testület befejezi 
munkáját.

A jó hangulatú összejövetelen ezúttal ott 
voltak a családtagok, a polgármesteri hivatal 
dolgozói, az intézmények munkatársai. Jog-
gal, okkal volt jó a hangulat, hiszen Magasitz 
Lajos polgármester rendkívül sikeres négy 
évről adhatott összefoglalót beszédében. E 
testület tagjai -  csakúgy, mint az előző ciklu-
sokban megválasztottak -  nyugodt lelkiis-
merettel állhatnak választóik elé: mindent 
megtettek, amit megtehettek a faluért, az em-
berekért. Elégedettek lehettek a lakosok a 
polgármesteri hivatal, a jegyző munkájával, 
az oktatási intézmények működésével is.

A polgármester megköszönte a négy év 
tisztességes, eredményes munkáját a képvi-
selőknek, külön az alpolgármesteri teendő-
ket is ellátó Pemmer Istvánnak, nem feled-
kezve meg a családtagokról, akiknek megér-
tő támogatása nélkül nem lehettek volna 
ilyen eredményesek a faluért munkálkodók. 
Kiemelte, hogy a testület, az intézmények 
munkatársai igazi csapattá szerveződtek, 
nem éleztek ellentéteket, nem politizáltak: 
egyszerűen tették a dolgukat.

Ezután a képviselők kis ajándékot és em-
léklapot vehettek át.

A beadott 5 db pályázatunk sikeres volt. Ezek témánként a következők:
1/ Sportöltöző bővítése
-  új öltöző és tároló építése
-  a zuhanyzó teljes felújítása
-  gázbojleres melegvízellátás telepítése,
-  csőtároló építése
-  külső homlokzat felújítása 
A ráfordított költség közel 4 millió Ft.
A sportöltöző bővítés munkálatait több vál-
lalkozó és más személyek is jelentős -  tízezer Ft- 
tól több százezer Ft-ig -  anyagi támogatással tették lehetővé, valamint munkájukkal 
segítették: Riedl Béla, Feigl Nándor, Wágner József, Pemmer István, Kovács Krisztián, 
Csordás Gábor, Bogdán József, Hoffmann István, Tuska Árpád.
2/ Az Általános Iskola felújításának harmadik szakaszában megtörtént
-  az iskola folyosójának felújítása, az álmennyezet, a világítás és a padozat teljes cseréje
-  a tornaterem világításának korszerűsítése
-  a külső világítás teljes felújítása, cseréje
-  nyílászárók utólagos hőszigetelése.
A ráfordított költség 5,1 millió Ft.
3/ Tóparti Óvoda felújítása
-  elvégeztük az összes nyílászáró utólagos 
hőszigetelését.
4/ Községi belső út építés
-  a Dunasor u. szilárd burkolattal való ellátása 
Költség 3,2 millió Ft.
5/ Üdülőterületi út felújítása
-  Keszegsor, Napospartsor felújítása 4 millió Ft értékben.
-  Önerős fejlesztés volt a Királyréti Dunasor felújítása 3,7 millió Ft értékben.
-  A szükséges helyeken elvégeztük a kátyúzásokat 600.000 Ft értékben.
-  Ezeken felül elkészült a Petőfi Sándor Művelődési Ház két szakaszán a kerítés felújítása.
-  A 2006-os évben 21-22 millió Ft-ot fordítottunk a településünk fejlesztésére.

Magasitz Lajos, polgármester
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Alig volt itt, már menni készül az aranyló 
nyár, de szeptemberben még hagyott itt egy 
kis ragyogást. Talán vigaszul, talán azért, 
hogy még több erőt gyüjthessünk a ránk váró 
munkához.

Az őszi tanévkezdés a tanintézményekben 
mindig izgalmas időszak. Az iskolába belép-
nek a kis elsősök, új feladatok, esetleg meg-
változott körülmények várják a gyerekeket, a 
pedagógusokat.

Az idei becsengetéskor a szokottnál is több 
változással szembesültek a vakációról meg-
tértek, mialatt természetesen vannak megvál-
toztathatatlan dolgok. Erről beszélt a sziget-
becsei iskola igazgatója, Raffay Béla:

„A tanintézetek elsőrendű feladata: az ok-
tatás, a nevelés. Az idei nyár folyamán több 
törvény — közalkalmazotti, közoktatási -  vál-
tozott, és ezek a változások erőteljesen érin-
tik a pedagógusokat. Ezért természetes, hogy 
tudat alatt befolyásolták gondolkozásukat. 
Ehhez járult a média, mely ezeket a változá-
sokat hangsúlyozva némileg elvonta a figyel-
met az alapvető feladatról, az oktatásról és a 
nevelésről! Magam nem értek egyet a válto-
zások bevezetésének módjával: a vakáció 
idején születtek a tervek, augusztus vége felé 
vitathatták meg ezeket az érdekeltek, és 
szeptemberben már tanítani kell!

Am sehová sem vezet a siránkozás: az 
elénk állított feladatot meg kell oldani. A 
gyerekeket a változásokhoz alkalmazkodva 
kell oktatni, nevelni, hogy megállhassák a 
helyüket a gyorsan változó világban.

Örömteli újdonságokkal, változásokkal is 
találkozhat az, aki iskolánkba látogat. A va-
káció kezdete előtt arról beszéltem, hogy hiá-
nyozni fog  az iskolából a gyerekek zsivaja, de 
e hangok helyébe a munkák zaja lép. így is 
volt. Az önkormányzat sikeres pályázata, tá-
mogatása jóvoltából a nyár folyamán meg-
történt az udvari világítótestek cseréje, a fo -
lyosó világítása, mennyezete teljesen meg-

& ecáong^e
újult, kicserélték a régi szárny folyosójának 
padlóburkolatát. Az egész épületben elvégez-
ték az ablakok utólagos hőszigetelését. Meg-
újult a tornaterem világítása és sor került kü-
lönböző festési munkálatokra. Köszönet ezért 
az intézményeinket mindéhben támogató ön- 
kormányzatnak! Elkezdődött a játszóház fe l-
újítása és bővülnek a folyosói szekrények. Ez 
utóbbi munkákra azért van szükség, mert to-
vább emelkedett tanulóink száma: 29 első-
sünk van, összesen 188 gyermek tanul isko-
lánkban. Közülük 92-en más településekről

érkeztek. Ez siker, örömmel tölt el bennünket! 
Azt bizonyítja, hogy a szülök bíznak intézmé-
nyünkben, elismerik az eddigi munkánkat.

Itt olyan pedagógusok dolgoznak, akik ma-

gukban hordozzák az ehhez a munkához 
szükséges személyiségjegyeket: gyermeksze-
retetei, őszinteséget, alapos szakmai felké-
szültséget, a gondolkodtató képességet, a ta-
nulókkal való együtt gondolkozást, az igazsá-
gosságot és a humorérzéket!

Vallom és hiszem, hogy a tudás megszerzé-
se csak kedvező légkörben lehetséges. Noha 
iskolánkban nőtt a létszám, megőrizzük a 
családias légkört, az ismereteket igyekszünk 
személyre szabottan átadni a gyerekeknek.

Az új helyi tanterv fokozatos bevezetése a 
harmadik évébe érkezett. Már az 1-3. osztá-
lyosok is eszerint tanulnak. Törekszünk a 
mindenki számára esélyt teremtő iskola meg-
valósítására, tudva, hogy hosszú és rögös az 
út, ami előttünk áll, de közös összefogással, 
az önkormányzat, a szülő, a gyermek és a pe-
dagógus közös akaratával elérhető a cél.

Nem mindegy, hogy a jövőre milyen fiata-
lokat készítünk fe l oktatással, neveléssel.
Nap mint nap érzékeljük, hogy hatalmas vál-
tozásokon megy át körülöttünk a világ, és 
ezekre a változásokra nekünk megfelelő mó-
don kell helyi szinten reagálnunk. Kollégáim 
odaadását és munkáját ismerve tudom, hogy 
erre képesek leszünk. Tudjuk, hogy munkán-
kat nem lehet tanévekre bontani. Ez egy fo -
lyamat, ami nem szakad meg a szünetekkel, 
az egymást követő tanévekkel. Fejlődni, meg-
újulni a pedagógiában is folyamatosan kell.

A pedagógusokra vonatkozó változások, a 
létszámnövekedés gondjai az óvodában dol-
gozó kollégákat is érintik. Az iskolai és az 
óvodai helyhiány már hosszabb ideje prob-
lémát jelent. A gondok megoldását az 
önkormányzattal karöltve pályázat útján 
próbáljuk megtalálni. Már elkészültek az új 
óvoda építésének, az iskola bővítésének ter-
vei, várjuk a pályázati kiírásokat.

Ezúton kívánok a gyerekeknek, szülőknek, 
pedagógusoknak jó  egészséget, egyéni és 
kollektív sikereket az új iskolaévben!"

Visszaemlékezés
Hasonló gondolatok jutnak eszébe azoknak 

a szigetbecsei diákoknak, akik most iskolakez-
déskor visszagondolnak a nyáron jó meleg 
időben eltöltött vidám, felhőtlen vakációra.

Még alig kezdődött meg a nyári szünet, a 
szigetbecsei iskola négy tanára és hatvan-
három diákja elindult a Balatonra június 25- 
én, hogy megkezdje egyhetes vidám és szóra-
kozással teljes vakációját. Az iskola felkérésé-
re immár harmadik alkalommal örömmel és 
megtisztelve vettem részt a gyerekek szállítá-
sában, az ott eltöltött idő alatti felügyeletében 
és gondoskodásában.

A Balaton északi partján, Fövenyesen lévő 
kempingben nyertünk elhelyezést, ahol három-
szori étkezést és a faházakba szállást kaptunk.

A közelben lévő szabad strandon töltöttük a

Vége van a nyárnak, 
hűvös szelek járnak, 
nagy bánata van 
a cinege madárnak.

délelőtti és délután időt, ahol a büfébe lángos, 
palacsinta, fagyi, a parton vidám játékok, vizi- 
bicikli, csúszda várta a gyerekeket.

Vacsora után indultak a sport- és szellemi 
vetélkedők, melyekben a csapatok versenyez-
tek a helyezésekért. A tábor számháborúval, 
tábortűzzel, szalonnasütéssel és a vetélkedők 
értékelésével, a díjak átadásával zárult.

A résztvevők július elsején kellemes emlé-
kekkel gazdagodva indultak haza.

Résztvevő tanárok: Györkéné Varsányi 
Andrea, Csobáné Szűcs Krisztina, Fejes Móni-
ka, Bakné Molnár Mónika.

Résztvevő diákok: 2. oszt. 8 fő, 3. oszt. 7 fő,
4. oszt. 17 fő, 5. oszt. 2 fő, 6. oszt. 20 fő, 7. 
oszt. 8 fő, 8. oszt 1 fő.

Bogdán József

Meghívó
Tisztelettel meghívjuk 

a falu lakóit, 
minden érdeklődőt

a Petőfi Sándor 
Művelődési Házba 

az 1956-os forradalom és 
szabadságharc

50. évfordulója alkalmából 
tartandó

ünnepi megemlékezésre.

Szigetbecse Képviselő-testülete
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Mi szigetbecseiek Pap Kornéliáról, a Szigetbecsei Krónika szerkesz-
tőjéről tudjuk, hogy hetedik éve tárgyilagos, politikamentes, nagy ér-
deklődéssel olvasott, jó lapot készít.

Kornéliáról tudjuk, hogy nagyszerű ember, kellemes munkatárs, jó
barát.

De nem ismerjük igazán csodálatos sporteredményeit, nagyszerű 
életpályáját.

Szeretném megosztani kedves olvasóinkkal azt a jó érzést, amit a 
következő EREDMÉNYEK váltanak ki az emberből:
-  13-szoros magyar bajnok
-  3 EB bronzérem egypárevezősben (1955 Snagov, 1956 Bled, 1957 

Duisburg)
-  Négyszeres Európa-bajnok egypárevezősben (1958 Poznan, 1959 

Macon, 1960 London, 1961 Prága)

Őszinte gratuláció
Sportági tevékenysége:
-  26 évig sportújságírói és evezős szakíró
-  Edzőként több országos válogatott nevelése fűződik a nevéhez 
-Könyvet írt az evezésről: „Vizek szabadja lettem” címmel (1982,

2003)
-  A Nemzetközi Evezős Szövetség női bizottságába választották 
-M ai napig aktív résztvevője a magyar evezős sportnak, gyakran

vesz részt fiatalokkal, veterán evezősökkel, külföldi barátokkal 
evezős túrákon. Mindenkor szívesen segít a sportág, az egészséges, 
sportos életmód népszerűsítésében

-  Rendszeresen részt vesz a szigetbecseiekkel a kerékpártúrákon, a 
kirándulásokon

-A z  „Évszázad Sportolója” válogatás alkalmával a legjobb 15 női 
sportoló közé választották

- A  Magyar Olimpiai Bizottság Fair Play bizottságától „Fair Play 
Életmű” Fődíjat vett át 2006. szeptember 8-án Kamuti Jenőtől. 
Kedves Kornélia!
Mindannyiunk nevében őszinte szívből gratulálunk ehhez a 

nagyszerű, emberséggel telített életpályához, eredményekhez, sike-
rekhez-

Kívánjuk, hogy még évekig szerkessze a Szigetbecsei Krónikát, 
érezze jó l magát Szigetbecsén, élvezze környezete tiszteletét és 
szeretetét.

Jó egészséggel, belső békével tovább!
Tisztelettel:

Magasitz Lajos, polgármester

Lovas ünnep 
Királyréten

Ünnepe volt szeptember 
9-én Királyrétnek. Ünnepeltek lovasok, lo-
vak, a lovas versenyeket kedvelők. Az IPA 
Nemzetközi Rendőrszervezet kezdeménye-
zésére 1997 óta minden év szeptemberének 
első szombatján a királyréti díjugrató pályán 
megrendezik a lovasszolgálatot teljesítő 
rendőrök díjugrató versenyét. Idén ezzel 
együtt került sor a hagyományos Aranyos 
Kupa küzdelmeire. A szervező és főrendező 
a Gó-Ló Bt. Királyréti Lovas Klub fáradha-
tatlan elnöke, dr. Gótzy Gyula képviselőnk 
és dr. Révai Róbert volt.

Miután az IPA Kupa küzdelmek véget ér-
tek, ellátogattam az istállóba, ahol a verse-
nyen résztvevő nyolc rendőrló már elégedet-
ten ropogtatta a „prémium” zabot, a lovasok 
pedig a küzdelem részleteit vitatták meg. Ko-
zák Attila lovasrendőr zászlóssal tudtam szót 
váltani.

-  Mi a lovasrendőrök feladata szolgálat-
ban?

-  Csoportunkhoz 22 lovas és 28 ló tartozik. 
Ez a csoport adja például az állami ünnepeken 
a díszegységet. Feladatunk különböző ren-
dezvények biztosítása, nagyobb budapesti 
parkokban, a Margitszigeten való járőrözés is.

-  Nem kevés ez a létszám?
-  Az igényekhez képest mindenképpen.

Ám nem könnyű olyan rendőröket ta-
lálni, akik lovagolni is tudnak és vál-
lalják ezt a nagyon összetett feladatot. 
Kérelmek érkeznek például a tanyavi-
lágból, de a kéréseknek csak nagyon 
kis hányadát tudjuk teljesíteni.

-  Gondolom, a lovasok nemcsak a 
nyeregben ülve társai a lovaknak?

-  Mindannyiunknak kézhez szoktatott 
lova van. Lovas és ló ismerik egymást, 
bíznak egymásban. Ez a kölcsönös biza-
lom munkánkban alapkövetelmény.

-  Milyen lovak alkalmasak erre a 
szolgálatra?

-  A  lovak kiképzése során derül ki az al-
kalmasság. Fontos tulajdonság a nyugalom, 
az engedelmesség. Bár mint a lovak általá-
ban, a mi lovaink is érzékenyek, de fegyel-
mezettek. A városi forgalom nem zavarja 
őket, de képesek megriadni' egy az utcán he-
verő műanyag zacskótól...

-  Abból, ahogy a lovaikkal bánnak akár 
verseny előtt, akár közben vagy utána, arra 
következtetek, hogy lovas és ló kapcsolata 
nagyon szeretetteljes.

-  Valóban, szeretjük a társainkat, és ez a 
szeretet kölcsönös!

Közben a gyönyörű időben, nagyszerűen 
előkészített pályán az Aranyos Kupa

küzdelmei folytak. A lovasok közt minden 
korosztály képviseltette magát: nyeregbe 
szállt és küzdött minden tudását latba vetve 
az idős, egykori többszörös válogatott Ákos 
Ajtony csakúgy, mint a tizenéves kezdő lova-
sok. A hibátlanul teljesítők sorrendje össze-
vetés után alakult ki.

A Királyréti Lovasklub versenyzője, 
Gótzy Márton az ifik közt negyedik lett.

Gratulálunk!
Már hagyomány, hogy a vendégeket a ren-

dező klub bográcsokban főtt finomsággal kí-
nálja.

Sok sikert kívánunk a klubnak és minden 
versenyzőjének!

Pap Kornélia
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A Helyi Választási Iroda Tájékoztatója

Tisztelt Választópolgárok!
A Magyar Köztársaság Elnöke 2006. ok-

tóber 1-jére kitűzte az önkormányzati 
képviselők és polgármester választását.

A Helyi Választási Bizottság ugyanezen 
napra -  a jogszabályi feltételek megléte alap-
ján -  kitűzte a cigány kisebbségi önkor-
mányzati képviselők és a német kisebbségi 
önkormányzati képviselők választását.

A választásokon mindazok vehetnek részt, 
akik a választói névjegyzékekben szerepel-
nek és a névjegyzékben való felvételről érte-
sítést kaptak. Tájékoztatómmal szeretnék se-
gítségre lenni a választás menetében.

A szavazás helye:
Általános Iskola (Makádi út 44-46.)

Az önkormányzati képviselők és polgár- 
mester, valamint megyei közgyűlés tagjára 
(ez listás választás) való szavazás az iskola 
folyosónál jobbra levő szavazóhelyiségben 
lesz. A választópolgár itt 3 féle szavazólapot 
fog kapni a szavazatszámláló bizottság tag-
jaitól.

Szavazat a következőképpen érvényes:
-  polgármesterjelöltek közül 1 jelöltre sza-

vazni, a név melletti körbe írt X jellel,
-  önkormányzati képviselőjelöltek közül 

maximum 9 jelöltre szavazni, a nevek mel-
letti körbe írt X jellel,

-  megyei közgyűlés tagjának választása

esetén 1 listára szavazni, a lista melletti kör-
be írt X jellel.

Nagyon fontos, hogy a fentieknél több kör-
be ne tegyenek jelölést, mert akkor a szava-
zólapon levő szavazás ÉRVÉNYTELEN!!

A kisebbségi önkormányzatok tagjaira va-
ló szavazás az iskola folyosónál balra levő 
szavazóhelyiségben lesz. Itt azok a választó- 
polgárok szavazhatnak a cigány, valamint a 
német kisebbségi önkormányzatok jelöltjei-
re, akik korábban kérték a kisebbségi válasz-
tói névjegyzékbe való felvételüket. A válasz-
tópolgár olyan szavazólapot fog kapni a sza-
vazatszámláló bizottságtól, amely választói 
névjegyzéken szerepel. A kisebbségi önkor-
mányzati választásnál a szavazólapon sze-
replő jelöltek közül maximum 5 jelöltre lehet 
szavazni.

Kérek minden Kedves Választópolgárt, 
hogy a választással kapcsolatos esetleges 
kérdését a szavazatszámláló bizottsággal be-
szélje meg, felkészülten, szívesen állnak az 
Önök rendelkezésére.

Szigetbecse Község Választási Bizottság 
tagjai, akik az önkormányzati képviselők és 
polgármesterválasztás szavazatszámláló 
bizottság tagjai is:

Borbély József elnök, Pákozdi Pálné 
elnökhelyettes, Major Józsefné tag, Kausitz 
Károlyné tag, Hódos Lajosné tag, Fekete 
Andrásné tag.

A kisebbségi önkormányzati szavazat- 
számláló bizottság tagjai:

Kiss Mariann elnök, Érti Anita elnökhe-
lyettes, Lipsz Dezsőné tag, Szeredi Józsefné
tag, Schmidt Brigitta tag.

***
A választási eljárásról szóló 1997. évi C. 

törvény 38. §. (1) bekezdés b/ pontja alapján 
közzéteszem a községünkben a Helyi Vá-

lasztási Bizottsághoz 2006. szeptember 8-ig 
benyújtott és általa elfogadott jelöltek nevét, 
valamint független jelölés tényét.

Polgármesterjelölt:
Magasítz Lajos független jelölt 
Pemmer István független jelölt 

Helyi önkormányzati képviselőjelöltek: 
Bogdán József Károly független jelölt 
Csoba Attiláné független jelölt 
Fejesné Schwarcz Erzsébet független jelölt 
dr. Gótzy Gyula független jelölt 
dr. Kerekes László független jelölt 
Kith János MCF Roma Összefogás Párt 

jelöltje
Magasitz Lajos független jelölt 
Pemmer István független jelölt 
Riedl Béla független jelölt 
Schmidt Mátyás független jelölt 
Schmidt Mihályné független jelölt 
Szűcs Ferenc független jelölt 
Takács András független jelölt 
Végh Mária független jelölt 
Weisz János független jelölt

Cigány kisebbségi önkormányzati 
képviselőjelöltek: 

id. Kun Ferenc Lungo Drom jelöltje 
Dékány Lászlóné Lungo Drom és a Roma 

Magyar Polgárjogi Mozgalom jelöltje 
Jakab Julianna Lungo Drom és a Roma 

Magyar Polgárjogi Mozgalom jelöltje 
Kiss Attila Tibor Lungo Drom és a Roma 

Magyar Polgárjogi Mozgalom jelöltje 
Kun Magdolna Lungo Drom és a Roma 

Magyar Polgárjogi Mozgalom jelöltje 
Palicz Julianna (Fazekas M. u.) Lungo 

Drom és a Roma Magyar Polgárjogi Moz-
galom jelöltje

Surányi Péter Lungo Drom és a Roma Ma-
gyar Polgárjogi Mozgalom jelöltje 

Bodó Jánosné MCF Magyarországi Cigá-
nyok Országos Fóruma jelöltje 

Jehirszki Györgyné MCF Magyarországi 
Cigányok Országos Fóruma jelöltje 

Kith János MCF Magyarországi Cigányok 
Országos Fóruma jelöltje

Német kisebbségi önkormányzati 
képviselőjelöltek:

Deminger János Észak-Magyarországi Né-
met Önkormányzatok Szövetsége jelöltje 

Fejesné Schwarcz Erzsébet Észak-Magyaror-
szági Német Önkormányzatok Szövetsége 
jelöltje

Lerner Mária Észak-Magyarországi Német 
Önkormányzatok Szövetsége jelöltje 

Schmidt Mátyás Észak-Magyarországi Né-
met Önkormányzatok Szövetsége jelöltje 

Schwarczenberger Károlyné Észak-Magyar-
országi Német Önkormányzatok Szövet-
sége jelöltje
Szigetbecse, 2006. szeptember 8.

Losonczy Béla 
HVI vezető

Szerveződnek a sakk-kedvelők
Szeptember 15-én a Petőfi Sándor Művelődési Házban összegyűltek azok, akiket érdekel a 

sakkjáték. Dr. Csuka Gyula kezdeményezte a fórum összehívását, és erre egy nagyon alapos, 
mindenre kiterjedő tervezetet készített.

A községben kedvelt a sakkjáték felnőttek és fiatalok körében egyaránt. Eljött az ideje, hogy 
ennek az évezredes, intellektuális sportág kedvelőinek, művelőinek tevékenységéhez a község-
ben szervezett kereteket teremtsenek, a sakk kapjon helyet a működő sportok mellett

Kezdeményezik az aktív korú felnőttek, a nyugdíjasok és az iskoláskorúak részére versenyek 
rendezését. Dr. Csuka Gyula ismertette a sakkélet kialakításának, megszervezésének menetét, 
irányát, a teendőket.

Kezdetben sakk-kör működne, mely szakosztállyá alakulhat. Hírverő, népszerűsítő rendezvé-
nyek, házi versenyek, versenysorozatok alakíthatnák ki a rétegcsoportok (aktív felnőttek, nyug-
díjasok, gyerekek) valamint a község egységes csapatát. Megszervezendő az elméleti oktatás is.

A kezdet biztató, a tervek, a lelkesedés nagyszerű folytatást ígér. A Szigetbecsei Krónika váija 
a remélhetően felpezsdülő közösségi sakkélet híreit

A Fórum sakk-kör alakításáról határozott. Minden csoportjának október 7-én, szombaton 16 
órai kezdettel összejövetelt szervez. Ezzel elindulnak a rendszeres foglalkozások.
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Polgárm esterjelöltek
Magasitz Lajos

Tisztelt Választópolgárok! 
Kedves Szigetbecseiek!
1936. október 22-én születtem 

Szigetbecsén, azóta is itt élek.
Családi állapotom: nős, egy 

leánygyermekünk és két uno-
kánk van.

Általános iskolába Szigetbe-
csén és Ráckevén jártam. Közép-
iskolába a Kandó Kálmán Hír-
adás- és Műszeripari Techni-
kumba jártam, felsőfokú tanul-
mányaimat a Kandó Kálmán Vil-
lamosipari Műszaki Főiskolán 
végeztem, ahol villamos üzem-
mérnöki diplomát szereztem.

Munkahelyeim és beosztásaim: Csepel Autógyár: 1956-1970. Műsze-
rész, energetikus, energia-osztályvezető. Pestvidéki Gépgyár: 1970-1978. 
Főenergetikus. Állami Energiafelügyelet: 1978-1991 ahol főosztály-
vezető-helyettes beosztásban dolgoztam. 1990-től napjainkig: Sziget-
becse polgármestere vagyok.

A 16 év alatt időmet, energiámat, tapasztalatomat a falu érdekében 
hasznosítottam, annak egyenletes, folyamatos fejlődésére fordítottam.

Bízom abban, hogy Önöknek, szigetbecseieknek is ez a véleménye. 
Szeretem a falumat, az embereket, a munkámat.

1990-ben, 1994-ben, 1998-ban és 2002-ben is tisztességes, becsületes 
munkát, szolgálatot ígértem -  én úgy érzem, ezt az ígéretet mindenkor 
betartottam.

Most 2006-ban is ezt ígérem a Kedves Választóknak.
Településünk gazdagodott, szépült, sokak által kedvelt falu lett Sziget-

becse. Alapszolgáltatásaink megbízhatóan, jól működtek. Teljeskörű a 
közműellátottságunk. Minden évben, minden ciklusban egyenletes volt a 
falu fejlődése. A sok-sok fejlesztésünk önmagáért beszél.

Emberi kapcsolataimat közvetlennek, jónak ítélem meg.
Vezetőségi tag vagyok a sportegyesületben, a Nyugdíjas Klubban.

A Polgárőrségnek 15 éve vagyok az elnöke.
Eredményeinket Önökkel, a szigetbecsei emberekkel együtt értük el, 

amiért ezúton is köszönetét mondok.
Mivel az elmúlt 16 évben felelősséggel az egész települést szolgáltam, 

az egyházi létesítmények fejlesztését is kötelességemnek tartottam. 
Ezirányú munkámért 2003 októberében püspöki, majd decemberben 
pápai kitüntetést kaptam.

2005. augusztus 20-án átvehettem a .Magyar Köztársasági Arany 
Érdemkereszt” kitüntetést, majd decemberben a „Szigetbecséért” kitün-
tető címet az aranygyűrűvel.

Az október 1-jei választáson újra indulok a polgármesterségért. 
Szeretnék még négy évig -  illetve amíg az egészségem megengedi -  dol-
gozni a faluért, a szigetbecsei emberekért, mindenkiért.

Megválasztásom esetén fő célom továbbra is településünk jó 
működése, egyenletes, folyamatos fejlődése.

Ezen belül elsődleges feladatok:
-  iskolabővítés
-  óvodaépités
-  orvosi rendelő felújítása
-  út- és járdaépítés
-  új utca nyitás
-  munkahelyteremtés
-  közbiztonság javítása és még több minden.

Fontosnak tartom az európai uniós pályázatokban való sikeres részvé-
telt, amelyhez a képviselő-testülettel már az előkészítési munkákat meg-
kezdtük.

Hitvallásom továbbra is: eredményes munkát, tisztességgel, becsülettel, 
együtt.

A 16 év alatt szerzett tapasztalataim, az elvégzett munkám, a polgármes-
terként és az előtte -  évek, évtizedek alatt -  kialakított kapcsolataim jelen-
tősen segítenek abban, hogy Szigetbecse további ütemes fejlődését 
hatékonyan segítsem, és az ehhez szükséges források elérhetőek legyenek.

Az elmúlt 16 év sikeres időszak volt a falu életében. Ezen eredmények 
és a jövő elképzelései alapján kérem bizalmukat a következő négy évre is.

Tisztelettel:
Magasitz Lajos, független polgármesterjelölt

Pemmer István
Tisztelt szigetbecsei lakosok, 

választópolgárok!
Független polgármesterjelölt 

(és képviselőjelölt) vagyok.
A képviselői múltamról csak 

annyit szeretnék röviden közölni 
Önökkel, hogy az első ciklusban 
Műszaki és Fejlesztési Bizottság 
elnöke, a harmadik ciklusban a 
Pénzügyi Bizottság elnöke vol-
tam, míg a negyedik ciklusban 
alpolgármesterként tevékeny-
kedtem, amiről az előző Sziget-
becsei Krónikában már olvashat-
tak rólam.

Hogyan lettem polgármester-
jelölt? Úgy érzem elértem azt a kort és eltöltöttem (mint képviselő) annyi 
időt, hogy elvállaljam a jelölést, amelyre magánszemélyek és civil szer-
vezetek kértek fel. Elmondhatom Önöknek, hogy az önkormányzati mun-
kában szereztem annyi tapasztalatot, amivel a polgármesteri feladatokat el 
tudom látni.

Megválasztásom esetén a folytonosságot szeretném biztosítani Sziget-
becsének.

Folytonosságot Szigetbecse fejlődésében és folytonosságot az önkor-
mányzati munkában.

Terveim között szerepel az alapellátások biztosítása mellett az alábbiak:
-  környezetvédelem fejlesztése Szigetbecsén a faluban és az 

üdülőterületen
-  az európai uniós pályázatokból minél több pénzt elnyerni, mind az 

önkormányzat, mind a gazdálkodók, vállalkozók és civil szervezetek 
részére

-  civil szervezetek, vállalkozók és gazdálkodók segítése a pályázatok 
elkészítésében

-civil szervezetekkel, vállalkozókkal, gazdálkodókkal folyamatos 
együttműködés

-  lakosság véleményének kikérése a beruházásokról
-  további lakótelkek kialakítása fiatalok részére
-  munkahelyteremtés lehetőségének segítése
-  Szigetbecse szépítése és csinosítása.
Megválasztásom esetén -  mint eddig is -  legjobb tudásommal és 

akaratommal segítem Szigetbecse fejlődését.

Ezúton is meghívom Önöket 2006. 09. 26-án 18 órára a Szigetbecsei 
Kultúrházban tartandó KÉRDEZZ-FELELEK FÓRUMRA.

Kérem jöjjenek el minél többen, és kérdezzenek és én felelek Önöknek.
Tisztelettel:

Pemmer István
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Ö nkorm ányzati képviselőjelöltek bem utatkozása
Csoba Attiláné sz. Szűcs Krisztina

1965. december 8-án 
születtem Budapesten.

A családommal 
együtt Szigetbecsén az 
Erdősor utcában la-
kunk az elmúlt évben 
elkészült családi há-
zunkban. Férjem, Cso-
ba Attila a Savoyai- 
kastély éttermében fel-

szolgálóként dolgozik már évek óta.
Három gyermeket nevelünk. Nikolett 15 

éves, a bajai Magyarországi Németek Általános 
Művelődési Központjának 9/II. évfolyamos 
tanulója. Judit még általános iskolába jár, 7. 
osztályos. Legkisebb lányunk Anita, aki 
novemberben lesz 2 éves.

Általános iskolai tanulmányaimat a Szigetbe-
csei Általános Iskolában végeztem. 1983-ban 
érettségiztem a ráckevei Ady Endre Gimnázium-
ban. A sikeres érettségi letétele után az Áporkai 
Általános Iskolában kezdtem el dolgozni. Munka 
mellett a Zsámbéki Tanítóképző Főiskolán sze-
reztem meg első diplomámat 1990-ben. A 
község életéből aktívan kivettem a részem annak 
ellenére, hogy nem ott laktam. Több alkalommal 
segitője voltam az „Áporkai Falunapok” rendez-
vénysorozatnak is. 1997. augusztus 28-án kerül-
tem a szigetbecsei iskolába, azóta is itt dolgo-
zom. Matematikát és számítástechnikát tanítok a 
gyerekeknek. Jelenleg a 7. osztályos tanulók 
osztályfőnöke vagyok. 2001 júniusában a Szege-
di Tudományegyetem Juhász Gyula Tanárképző 
Főiskolai Karán számítástechnika szakos tanári 
diplomát szereztem. Az embernek a fejét 
folyamatosan tornáztatnia kell, ezért 2003-ban 
újra beültem az iskolapadba. Az elmúlt évben a 
Kiskunlacházi Szakközép- és Szakmunkásképző 
Iskola esti tagozatán pénzügyi-számviteli ügyin-
tézői Országos Képzési Jegyzékben meghatáro-
zott szakképesítést szereztem.

Sajnos a szüléimét már régen elvesztettem 
(édesapámat: Szűcs Bélát 1989-ben, édesanyá-
mat: Lipsz Máriát pedig 1993-ban), így saját 
példámból tudom, milyen nehézségekkel kell 
szembenéznie a fiataloknak, milyen problémák 
adódnak az élet során. A falu életéből eddig is 
igyekeztem aktívan kivenni a részemet. A rám 
bízott feladatokat maradéktalanul teljesítettem. 
Megválasztásom esetén szeretném a falu 
érdekeit legjobb tudásom szerint képviselni.

Végh Mária sz. Lelkes Mária
Születésem óta Szi-

getbecsén élek. Két 
fiúgyermek boldog 
anyukája vagyok, első 
házasságomból szüle-
tett Gergő 18 éves, kö-
zépiskolás, második 
házasságomból szüle-
tett Csongor, aki 4 
éves, óvodás. Férjem

Végh Ákos, ő az egri Eszterházy Károly Ta-
nárképző Főiskolán szerzett matematika-tech-
nika szakos tanári diplomát, majd az Eötvös 
Lóránd Tudományegyetemen végzett közép-
iskolai számítástechnika szakos tanárként.

Általános iskolába szülőfalumba jártam, utá-
na a gödöllői Török Ignác Gimnázium és Óvó-
női Szakközépiskolában szereztem középfokú 
gyermekfelügyelői és óvónői végzettséget. 
Szarvason diplomáztam a Brunszvik Teréz 
Óvónőképző Főiskolán óvodapedagógusként. 
Majd a Pest megyei Kereskedők Szövetségénél 
kereskedő boltvezetői vizsgát tettem le. Ezután 
a Kecskeméti Tanitóképző Főiskola Tanítókép-
ző Főiskolai Karán lettem általános iskolai taní-
tó. 2005-ben a Nemzeti Szakképzési Intézetben 
vendéglátó-vállalkozó végzettséget szereztem.

1985-től az Árpád Fejedelem Általános Isko-
lában dolgoztam napközis nevelőként, majd a 
ráckevei Városi Óvodában voltam óvónő. Fér-
jemmel 12 évig működtettük saját vállalkozá-
sunkat Ráckevén. Jelenleg a ráckevei Szivár-
vány Óvodában dolgozom óvodapedagógus-
ként.

Kezdeményezésemre lett Szigetbecsén a kis- 
játszótér, ahol babák, mamák találkozhatnak, 
beszélgethetnek, tapasztalatot cserélhetnek.

Képviselővé választásom esetén felajánlom 
tudásomat, tapasztalatomat kis falunk fejlődése 
érdekében.

Köszönöm megtisztelő figyelmét, nyitott 
vagyok véleményére, ötleteire!

Elérhetőségem: Végh Mária, telefonon: 06- 
20-590-1098, e-mail: margareta-zokki@freemail.hu

Kith János
1975. 07. 15-én 

születtem Szekszár- 
don, anyám neve Hor-
váth Erzsébet Teréz.

1979 óta szigetbe-
csei lakos vagyok. Két 
gyermek édesapja. Fe-
leségemmel, Kith Já- 
nosné Mayer Móniká-
val 15 éve élünk bol-

dog házasságban. Rendezett körülmények kö-
zött élünk családommal, gyermekeim nem 
szenvednek hiányt semmiben. Azért jelent-
keztem a cigány kisebbségi önkormányzatba, 
hogy hátrányosabb helyzetű családok gyerme-
kein is segíteni tudjak tanulmányi fejlesztésük-
ben, illetve abban, hogy jobban megismerjék 
országunkat. Ezt kirándulásokkal szeretném el-
érni. A nyolc általános után a Dunakeszi 201- 
es számú szakközép- és szakmunkásképző in-
tézetben végeztem el tanulmányaimat, mely 
négy szakmát foglal magába.

Szeretnék a községi önkormányzat és a ci-
gány kisebbségi önkormányzat tagja lenni, 
munkámmal azt elérni, hogy a cigány nép, 
mely kis falunkban él, felzárkózhasson, és fej-
lődjön a mai élet színvonalára.

Bizalmukat előre is köszönöm.

Schmidt Mátyás
53 éve láttam meg a 

napvilágot Szigetbe-
csén.

Középiskolai tanul-
mányaimat Budapes-
ten végeztem, és elekt-
roműszerész szakon 
érettségiztem 1971- 
ben.

2002 óta a Német 
Nemzetiségi Önkor-

mányzat elnökhelyetteseként igyekszem a 
lakóhelyünket segíteni.

Szeretem a természetet, Szigetbecsét hangu-
latosabbá, a turistáknak vonzóbbá szeretném 
tenni, és ebben kérem az Önök segítségét.

Szűcs Ferenc
1966-ban születtem 

Budapesten. Az általá-
nos iskolai tanulmá-
nyaimat Szigetújfalu-
ban végeztem, majd 
Szigetszentmiklóson 
az ipari iskolában 
fémforgácsolói szak-
mát szereztem.

1984 óta élek Szi-
getbecsén, nős va-

gyok, 2 gyermek édesapja. 1990-től a Szabó 
Szerszámkésztő Bt.-nél dolgozom.

Tagja vagyok -  megalakulása óta -  a Sziget-
csücske Természetbarát Egyesületnek, ezáltal 
minden közös szervezésben és programban 
igyekszem részt venni, legyen az kirándulás 
vagy munka.

Képviselővé választásom esetén szeretnék 
részt vállalni az önkormányzati munkában, se-
gíteni a falu további lendületes fejlődését, tenni 
azért, hogy az itt élő emberek jobban érezzék 
magukat.

Takács András
50 éves vagyok. 

Születésem óta Szi-
getbecsén élek. Nős 
vagyok, két nagykorú 
gyermekem egyete-
mista. A Mikrotherm 
Kft. résztulajdonosa-
ként a „szigeti” üzem 
vezetője vagyok. A 
Szigetbecse Horgász-
egyesület elnöki tisz-

tét 1998 óta töltöm be, társadalmi munkában.
Tetteim, családi és közösségi életem alapján a 

falu lakóira bízom, hogy képviseletükre fel- 
hatalmaznak-e.

A je lö lte k  teljes névsora  
az  5. oldalon  olvasható.
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Cigány Kisebbségi Önkormányzati Képviselőjelöltek
Tisztelt Szigetbecsei Választópolgárok!
A 2002. évi helyhatósági választások óta 

működik településünkön roma kisebbségi önkor-
mányzat. Azóta eltelt négy év, és közben a 
kisebbségi választói névjegyzék bevezetésével a 
helyi kisebbségi önkormányzat választásának 
feltételei is megváltoztak. Örülünk annak, hogy 
településünkön jelentős számban regisztrálták 
magukat a cigány kisebbségi választói névjegy-
zékben.

Ezzel egyrészt lehetővé vált a helyi cigány 
kisebbségi önkormányzati választás kiírása, más-
részt pedig megválasztásunk esetén a négy évvel 
ezelőtt elkezdett munkánk folytatására is 
lehetőség nyílik. Az elmúlt négy évben 
tevékenységünk többek között kiterjedt a helyi 
oktatási és nevelési intézmények (iskola, óvoda)

működési feltételeinek elősegítésére, támo-
gatására, valamint a pedagógiai, gyermekvédel-
mi tevékenységekben való közreműködésre, a 
családok és oktatási intézmények közötti 
közvetítésre, továbbá kulturális és szabadidős 
rendezvények, programok szervezésére, tanulók 
beiskolázásának anyagi támogatására, ünnepi 
megajándékozására.

Tevékenységünk során törekedtünk a rendsze-
res és jó munkakapcsolatok kiépítésére.

Jó munkakapcsolatot sikerült közösen 
kiépítenünk és működtetnünk a helyi polgármes-
teri hivatallal, és a települési önkormányzattal is. 
Munkánkat a település lakói jól ismerik, ezért 
annak értékelését jó érzéssel Önökre bízzuk. 
Hogy a négy évvel ezelőtt elkezdett munkánkat 
folytatni és fejleszteni tudjuk, a helyi cigány

választói névjegyzékben szereplő választópol-
gárokat arra kérjük, hogy a 2006. október 01-i 
helyhatósági választáskor menjenek el szavazni, 
és kérjük azt is, hogy az alábbiakban megneve-
zett cigány kisebbségi önkormányzati képviselő- 
jelöltek közül ötöt 
legyenek szívesek sza-
vazatukkal támogatni:

Tisztelettel: 
id. Kun Ferenc 
Dékány Lászlóné 
Jakab Julianna 
Kiss Attila 
Kun Magdolna 
Palicz Júlia 
Surányi Péter

Dékány Lászlóné Jakab Julianna Kiss Attila Kun Magdolna Palicz Júlia Surányi Péter

Bodó Jánosné
1959. novem-

ber 2-án születtem 
Tiszafüreden. 
1974-ig Nagyivá- 
nyon laktam. Ezt 
követően novem-
ber 1-jén költöz-
tünk Szigetbecsé-
re, jelenleg is itt 
lakunk. 1980-ban 
férjhez mentem, 

négy fiúgyermeket szültem, két unokám 
van. 1974. november 12. -  1976. március 
23-ig Ráckevén, az Aranykalász TSZ- 
ben dolgoztam. Majd 1976. március 23- 
tól a szigetbecsei Új Élet TSZ dolgozója 
lettem 1992. december 31-ig. 1993-tól 
főállású anyaságon voltam 99. augusztus 
1-ig. 1999. szeptember 1-jétől rokkant- 
nyugdíjas lettem.

2001-től a Rehabit Komplex KFT.-ben 
jelenleg is dolgozom a papírfeldolgozó 
üzemben Ráckevén. Elvégeztem 2003-ban 
a könyvkötő szakmát sikeresen. 2002-ben 
indultam a Kisebbségi Önkormányzat kép-
viselőjeként, a falu lakosságának köszönhe-
tem, hogy rám szavaztak és a mai napig is 
az önkormányzat képviselőjeként végzem a 
munkámat. Amiben nagyon bízom, hogy a 
lakosság a következő négy évig is megtisz-
tel a bizalmával, hogy továbbra is végez-
hessem a munkámat. Hálás vagyok a vá-
lasztópolgároknak, hogy megtiszteltek 
szavazatukkal.

Jehirszki Györgyné 
sz. Horváth Erzsébet Teréz

1958. 07. 13- 
án születtem De-
esen, édesanyám 
Goman Erzsébet.

1979. 0 6 .14-től 
szigetbecsei lakos 
vagyok, 5 gyer-
mek édesanyja.

Úgy érzem, 
hogy rendezett 
családi körül-

mények között élek családommal.
Gyermekeimet ahogy tudtam taníttat-

tam, szakmához juttattam, annak elle-
nére, hogy nehéz anyagi helyzetben él-
tünk.

Szeretném, ha cigány gyermekeink is 
lehetőséget kapnának a továbbtanulás-
hoz. Mert sok szülő nem tudja anyagilag 
támogatni gyermekei továbbtanulását.

Iskolai végzettségem: 5 általános.
Szeretnék a Cigány Kisebbségi Önkor-

mányzat tagja lenni, segíteni a munká-
jukat és előrehaladásukat.

Szeretném a cigány gyermekek na-
gyobb támogatását tanulmányaikban és 
fejlődésükben.

Német Kisebbségi Önkor-
mányzati Képviselőjelölt

Deminger János
1971-ben születtem, Szi-

getbecsén élek. Itt jártam ál-
talános iskolába. Majd Szi- 
getszentmiklóson érettségiz-
tem, autóvillamosság-szerelő 
szakmát tanultam. 1996-ban 
Budapesten építőipari szak-
mát tanultam.

Nős vagyok, két gyerme-
kem van.

Tökölön dolgozom a Fiatalkorúak Büntetés Végre-
hajtási Intézményben, a munkáltatás területén mint 
kiemelt művezető. Munka mellett Budapesten a 
Rendőrtiszti Főiskolán folytatom tanulmányaimat.

Egy ideje figyelemmel kísérem a településünkön 
működő Német Kisebbségi Önkormányzat munkáját, 
és nagyon pozitívan értékelem a munkájukat Fontos-
nak tartom, hogy múltunkat kultúránkat hagyománya-
inkat megismerjük, megismertessük és átmentsük az 
utókor számára, a többi önkormányzattal együttmű-
ködve színesebbé tegyük a község életét.

Munkámat, tapasztalataimat szeretném hasznosítani 
a célok érdekében, ezért indulok az őszi Német Kisebb-
ségi Önkormányzati választáson.

A  je lö lte k  teljes névsora  a z  5. oldalon  o lvasható.

Kiadja Szigetbecse Képviselő-testülete, Felelős szerkesztő: Pap Kornélia, Felelős kiadó:
Losonczy Béla jegyző. A szerkesztőség címe: Szigetbecse, Petőfi Sándor u. 34. 
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